



**QUÉBEC**

## Assemblée extraordinaire des membres de Parkinson Québec

Vous êtes convoqués à l'Assemblée extraordinaire des membres de Parkinson Québec.

**Date :** Le vendredi 9 juin 2017  
**Heure :** 18h00-19h30  
**Lieu :** Université de Sherbrooke, campus Longueuil,  
150, Place Charles LeMoyne, Longueuil, salle L1-3600

Projet d'ordre du jour :

1. Ouverture
2. Quorum
3. Ordre du jour
4. Amendements au Règlement administratif
5. Confirmation de la résiliation de l'Accord entre Parkinson Québec et les Sociétés régionales
6. Période de questions
7. Levée de l'Assemblée.

Les documents pertinents à l'Assemblée extraordinaire seront disponibles sur notre site Internet [www.parkinsonquebec.ca](http://www.parkinsonquebec.ca) dès la semaine du 17 avril 2017.

Nous comptons sur votre présence et espérons vous rencontrer en grand nombre.

Eric Paul Hus, secrétaire  
Le 10 avril 2017



**QUÉBEC**

## Parkinson Québec Member's Special Assembly

You are convened to Parkinson Québec's Special Meeting of Members.

**Date:** Friday, June 9<sup>th</sup> 2017

**Time:** 6:00 pm-7:30 pm

**Address:** Université de Sherbrooke, campus Longueuil,  
150, Place Charles LeMoyne, Longueuil, room L1-3600

**Agenda:**

1. Overture
2. Quorum
3. Agenda
4. Modification to the Administrative By-law
5. Confirmation of the termination of the Agreement between Parkinson Québec and the Regional Societies
6. Question period
7. End of meeting

The documents related to the Special Assembly will be available on our Web site [www.parkinsonquebec.ca](http://www.parkinsonquebec.ca). from the week of April 17<sup>th</sup>, 2017.

We are counting on your presence and are looking forward to meet you.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Eric Paul Hus", is written over a horizontal line.

Eric Paul Hus, Corporate Secretary  
April 10<sup>th</sup>, 2017